
 
Jaarverslag medezeggenschapsraad 2022-2023 

 

1. Introductie 

In dit jaarverslag geeft de MR een overzicht van de onderwerpen die in dit schooljaar aan de orde 

zijn geweest. 

 

2. Samenstelling MR 

De MR bestond het afgelopen jaar uit: 

Personeelsgeleding: Saskia Manenschijn (secretaris) 

    Nienke Schepers 

    Miranda Bouwman 

Oudergeleding:  Manon Noordink (voorzitter) 

    Liedeke Simonetti 

    Anna Volmer 

3. Behandelde onderwerpen 

3.1 Subsidie verbetering basisvaardigheden 

Voor scholen in het primair en voortgezet onderwijs was een basissubsidie en aanvullende 

subsidie beschikbaar om de basisvaardigheden verbeteren. Deze subsidie leek passend voor de 

Kameleon, waarna deze na instemming door de MR, is aangevraagd. Helaas is deze niet 

toegekend voor het huidige schooljaar. 

Voor het volgend schooljaar is een nieuwe aanvraag subsidie basisvaardigheden gedaan , en deze 

is toegekend. In het nieuwe schooljaar zal een plan worden gemaakt hoe deze besteed zal gaan 

worden. 

 

3.2 Medisch protocol 

Vanaf volgend schooljaar mogen medewerkers van Stichting Keender geen medicijnen meer aan 

de kinderen verstrekken. De MR is hier kritisch over en vindt het belangrijk dat de school 

toegankelijk is voor iedereen, ook voor kinderen die medicijnen gebruiken. Als er kinderen zijn 

die medicijnen nodig hebben zoekt de Kameleon met ouders naar oplossingen.  

 

3.3 Begroting 2023 

Door de MR is advies gegeven ten aanzien van investeringen voor de begroting van 2023, 

waaronder investering in de speelplaats, buitenspeelgoed en onderhoud van het gebouw. 

 

3.4 Sectorplan Covid 

Vanuit de overheid is de opdracht gesteld om een sectorplan Covid op te stellen. Vanuit Keender 

is een algemeen plan opgesteld, welke toegespitst kon worden op iedere specifieke basisschool. 

De MR heeft hier kritisch op meegekeken, vragen over gesteld en aanvullingen in gedaan waarna 

het plan kon worden vastgesteld. 

Gelukkig hebben we er dit schooljaar geen gebruik van hoeven maken. 

 



3.5 Vakantievoorstel 2023-2024 

De vakantiecommissie stelt tweejaarlijks een voorstel op waarna deze wordt voorgelegd aan de 

MR van alle basisscholen. In dit geval waren er geen afwijkingen voor de scholen in Haaksbergen 

t.o.v. de planning vanuit de overheid. De MR heeft ingestemd met het voorstel vakantieplanning, 

waarna deze door de commissie is vastgesteld. 

 

3.6 Aanmeldingen 

De aanmeldingen voor de Kameleon liggen aan de bovengrens. Er is maximaal capaciteit voor 9 

groepen, welke momenteel allen benut worden. De MR heeft meegedacht over het opstellen van 

criteria voor aanmelding. Broertjes en zusjes hebben voorrang, evenals de kinderen die bij de 

peuteropvang zitten. Vervolgens zal gekeken worden naar de datum van aanmelding en niet naar 

het voedingsgebied, omdat die grens slecht te hanteren valt.  

Mochten er echt meer aanmeldingen binnen komen, dan zal er nagedacht worden over andere 

oplossingen. 

 

3.7 Schoolweging 

De MR heeft een presentatie gehad hoe de Kameleon er op dit moment voor staat qua weging, 

spreiding en resultaten. De algemene conclusie is dat de resultaten nog net boven de 

signaleringswaarde van de inspectie uitkomen. Hier ligt een verbeteropdracht voor de school. 

De MR stelt hier kritische vragen over en heeft een toelichting gekregen op het plan van de 

Kameleon hoe hier aan gewerkt zal worden. De MR vindt het belangrijk dat de aandacht niet 

specifiek uit gaat naar kinderen die onder of boven het gemiddelde presteren, maar juist naar de 

grote middengroep, en te kijken of hierin verbeterslagen gemaakt kunnen worden.  

 

3.8 Studiedagen 

Doordat veel feestdagen vallen in het weekend of de vakantie blijven er nog veel vrije te plannen 

uren over. Het is lastig deze weg te plannen i.v.m. een teveel aan onderbroken weken. Een idee is 

om ouders een aantal zelf in te plannen vrije dagen te geven. Maar na gesprek met de inspecteur 

blijkt dit niet akkoord. De MR heeft ingestemd met de studiedagen voor schooljaar 23-24. 

 

3.9 Schoolplan  

Onder leiding van Remco Wielens is door ouders, inclusief de MR, input gegeven voor het 

jaarplan van de Kameleon. Hierin zijn positieve punten naar voren gekomen die behouden 

moeten blijven, maar ook ontwikkelpunten die de school verder op kan pakken.  

Deze zijn meegenomen in het uiteindelijk vastgestelde schoolplan en jaarplan.  

 

3.10 Instemming 

De MR heeft instemming gegeven in de volgende zaken; 

- Schoolgids 2023-2024 

- Sectorplan Covid 

- Vakantierooster incl extra vrije dagen en studiedagen 2023-2024 

- Schoolplan 2023-2027 

- Jaarverslag 2021-2022 

- Subsidieaanvraag basisvaardigheden en vrij roosteren leerkrachten 

 

4. MR geleding 

Het afgelopen jaar hebben we afscheid genomen van Anna Volmer.  

Na een vacature stelling heeft Ron Winkelhorst zich aangemeld als nieuw MR lid.  



 

 

 

 

 


